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Abstract (en)
[origin: WO8808052A1] Asphaltic concrete apparatus for the production of ready-mix asphaltic concrete, using rotatable mixing drum means (1, 1')
having a flow of combustion gas in countercurrent by a downstream placed burner means delivering the combustion gases inside the respective
rotatable mixing drum means (1, 1'), in which the rotatable mixing drum means (1, 1') is divided in two chambers: the first one ''R-V'' for supplying,
advancing and drying the inert virgin material (2) and eventually with the recyclable asphaltic product (R.A.P. 12); the second one for further
advancing, impregnating and mixing the dried material from the first one with bituminous and filler substances (binders) ''W''; the respective flame of
said burner means (116-119-117, 16-15-14) being axially delivered inside the first one ''R-V''.

Abstract (fr)
Appareil permettant la production de béton asphaltique, utilisant un tambour de mélange rotatif (1, 1') ayant un courant de gaz de combustion à
contre-courant provenant d'un brûleur en aval, produisant les gaz de combustion dans le tambour de mélange rotatif respectif (1, 1'), le tambour
de mélange rotatif étant divisé en deux chambres: la première ''R-V'' destinée à alimenter, avancer et sécher le matériau vierge inerte (2) avec le
cas échéant le produit asphaltique recyclable (R.A.P. 12); la seconde destinée à faire avancer plus loin, à imprégner et mélanger le matériau séché
provenant de la première chambre avec des substances bitumineuses et de remplissage (des agents liants) ''W''; la flame respective dudit brûleur
(116-119-117, 16-15-14) étant dirigée axialement dans la première, ''R-V''.
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